

# AFAL conversation groups/groupes de conversation/ROUTE DE GLACE - 26/3/15

Boîte de réception x



Neil Todd

14 mars  
(Il y a 2  
jours)

À

## [AFAL conversation groups/groupes de conversation](#)

AFAL website/site internet d'AFAL: <http://afal.name/>

The subject to be discussed for the next month by the groups will be:-

1. Have you any cousins? - **this coming Wednesday**
2. What are your favourite television programmes?
3. When did you first travel to another country?
4. What was your parents profession?
- 5.
- 6.

Please prepare some ideas on this subject to speak in your second language.

00000000000000000000000000000000

Le sujet être discuté pendant le mois prochain par les groupes sera:-

1. Avez-vous des cousines? - **ce mercredi**
2. Quels sont vos émissions préférées à la télévision?
3. Quand était la première fois que vous avez voyagé à l'étranger?
4. Quelle était le profession de vos parents?
- 5.
- 6.

Merci de préparer quelques idées de ce sujet pour parler dans votre langue seconde.

## ROUTE DE GLACE

AFAL website/site internet d'AFAL: [www.afal.name](http://www.afal.name)

AFAL members are invited to a lecture (with "power point" and projected text) on the Route de Glace in the Aude, or how ice was transported from the Black Mountains to the villages and how it was stored.

This lecture will be made by an official of the coolers association at the home of Pierre and Anne-Marie Rogez on Thursday, March 26 at 6pm. If you wish to have a French text of the lecture in advance please contact Anne-Marie.

It will be followed by cocktails and snacks to share which we ask you to bring.

We can plan a visit to an ice-store on another day in Cuxac, Vinassan or Fleury.

Pierre and Anne Marie Rogez  
13 Chemin de Besplas  
11110 Salles d'Aude

[anne-marie.rogez@voila.fr](mailto:anne-marie.rogez@voila.fr)

Tel: 04 60 33 75 64/06 74 06 02 66

---

Il y aura une conférence (avec "power point " et texte projeté) sur la Route de la Glace dans l'Aude, ou comment était transportée la glace de la Montagne Noire vers les villages et comment elle était conservée.

Cette conférence sera faite par un responsable de l'association des glacières chez Pierre et Anne Marie Rogez le jeudi 26 mars à 18h.

Elle sera suivie d'un apéritif dinatoire pour lequel on partagera ce que chacun apportera.

On pourra prévoir un autre jour une balade à la Glacière de Cuxac, de Vinassan ou de Fleury.

Pierre et Anne Marie Rogez

13 Chemin de Besplas

11110 Salles d'Aude

tél: 04 60 33 75 64 / 06 74 06 02 66

[anne-marie.rogez @voila.fr](mailto:anne-marie.rogez@voila.fr)